

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AMWAJ PROPERTIES Date: 31-03-2021 02:45:15 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أمواج العقارية التاريخ: 31-03-2021 02:45:15 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of AMWAJ PROPERTIES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 02:00 on 07-04-2021 at Zoom Application to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة أمواج العقارية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 07-04-2021 الساعة 02:00 في برنامج زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>:Inform the general authority that amwaj real estate company owns the subsidiary (Al yaqout real estate company LLC ) (9617) with the following Increase the capital of al yaqout real estate company LCC - Amortizing the retained losses and discounting the issuance of al yaqout real estate company - Note that the decision is subject to the approval of the general authority of al yaqout real estate company and the procedures are to be followed in accordance with the law</p>	<p>اعلام الهيئة العامة كون شركة أمواج العقارية تمتلك الشركة التابعة (شركة الياقوت العقارية ذ.م.م) (9617) بما يلي : - زيادة رأسمال شركة الياقوت العقارية ذ.م.م - اطفاء الخسائر المدورة و خصم الاصدار لشركة الياقوت العقارية علما بأن القرار يخضع لموافقة الهيئة العامة لشركة الياقوت العقارية و السير بالاجراءات وفقا للقانون .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Saed Khaled Ali Barasneh Position: Accountant</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Saed Khaled Ali Barasneh المنصب: محاسب</p>